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ID Onderwerp Behand

eld in 

Behandeld in 

datum 

Portefeuille

houder 

Inhoud Stand van zaken 

2277 Programma 

Hoogfrequent 

Spoor/Kennemerlij

n 

RWW 19-10-2017 Geldhof, J. De heer Bruggeman (SP) vraagt of de 

gedeputeerde de gedeputeerde Mobiliteit 

op het hart wil drukken om de garantie te 

krijgen dat NS het Programma 

Hoogfrequent Spoor (PHS) gaat 

waarmaken. Mevrouw Geldhof (ged.) 

vermoedt dat haar collega er alles aan zal 

doen om de partijen aan gemaakte 

afspraken te houden en zal dit onder de 

aandacht brengen.   

 

Gedeputeerde Geldhof zal aan haar 

collega Mobiliteit vragen om een en ander 

op papier te zetten n.a.v. de opmerkingen 

van het CDA over de Kennemerlijn. Ook de 

vraag over het onderzoek naar het 

wegverkeer van de PvdD-fractie zal zij aan 

de gedeputeerde voorleggen en vragen of 

die daar een antwoord op geeft. 

 

2269 Planning 

bijeenkomsten 

Omgevingsvisie 

RWW 21-09-2017 Geldhof, J. De heer Slettenhaar (VVD) vraagt om een 

overzicht van de betrokkenheid per regio. 

De heer De Graef herhaalt dat alle 

verslagen online beschikbaar zijn en zal 

een planning van de bijeenkomsten aan 

Provinciale Staten toesturen. 

 

2271 Lijst met projecten RWW 18-09-2017 Geldhof, J. De gedeputeerde zal een update van de  
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zonne-energie lijst met projecten geven en inventariseren 

wat is gerealiseerd en wat in de pijplijn zit. 

De voorzitter vraagt wanneer de 

commissie de toegezegde lijst kan 

tegemoetzien. Mevrouw Geldhof (ged.) 

denkt dat die toegevoegd kan worden aan 

de C-stukken voor de volgende 

commissievergadering. 

2270 Voortgangsrapport

age Wind op land 

RWW 18-09-2017 Hoek van 

der, J. 

De monitor, de voortgangsrapportage, was 

voor september toegezegd maar gegeven 

de fase in de procedure waarin de 

vergunningen zich bevinden, zijn er ten 

opzichte van de laatste brief nog geen 

grote wijzigingen opgetreden. Hij stelt 

voor om de huidige fase af te ronden en 

daarna met een overzicht van de actuele 

stand van zaken te komen. 

 

2256 Verduurzaming 

sociale 

woningvoorraad 

PS 10-07-2017 Geldhof, J. GS is voornemens om dat uitgewerkt 

voorstel aan u voor te leggen aan het 

einde van dit jaar. De motie is derhalve 

overbodig. Wij zijn reeds voornemens om 

eind dit jaar een beleidsvoorstel aan u 

voor te leggen en daarbij zullen wij de 

gemeenten, de woningbouwcorporaties en 

iedereen betrekken. 

23 november 2017: BOT-overleg 

verduurzaming sociale woningvoorraad. 

 

2255 Bijeenkomst PS 10-07-2017 Geldhof, J. Eind van het jaar hebben wij alle feiten op Bijeenkomst was op 9-
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woononderzoeken 

en binnenstedelijk 

bouwen 

een rij, ik heb het uitgelegd, het STEC-

onderzoek, Fakton, het EIB, de 

samenwerking met Bouwend Nederland en 

na de zomer hebben wij een speciale 

sessie in RWW waarbij alles op tafel ligt 

over de knelpunten en daarnaast zullen 

wij voor het eind van het jaar een voorstel 

voor de besteding van binnenstedelijk 

bouwen aan u voorleggen. 

11-2017 

2258 Windmolenpark 

Groetpolder 

RWW 19-06-2017 Hoek van 

der, J. 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) vraagt wanneer 

er geëvalueerd wordt. De heer Van der 

Hoek (ged.) weet dat niet en zal zich 

daarop beraden. Hij hoort het graag als de 

commissie er ideeën over heeft. Het traject 

met de zes aanvragen wordt afgemaakt en 

het lijkt hem handig om voor die tijd niet 

te evalueren. Hij zal kijken naar een 

logisch moment. 

 

2242 Woningtekorten RWW 15-05-2017 Geldhof, J. Dhr Voskuil vraagt de gedeputeerde of het 

mogelijk is om een themabijeenkomst te 

organiseren om het complexe en brede 

onderwerp te behandelen. De voorzitter 

constateert dat de gedeputeerde dit 

omarmt en dit in gang zal zetten. 

Bijeenkomst was op 9-

11-2017 

2205 Bedrijfsverplaatsin

g Royal ZAP, 

Hollands Kroon 

RWW 23-01-2017 Geldhof, J. Gedeputeerde zegt toe dat GS PS op de 

hoogte zal houden van de ontwikkelingen. 

 

1160 PRV PS 12-12-2016 Geldhof, J. Het aanpassen van de geldingsduur van  
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bestemmingsplannen heeft niet ter visie 

gelegen. Op dit moment is dat tien jaar, 

maar ik begrijp dat u daar wat actueler op 

in wilt spelen. Ik heb daar begrip voor en 

bij de volgende wijziging wil ik 

onderzoeken wat de mogelijkheden zijn 

om termijnen van bestemmingsplannen 

aan te passen. 

1157 PRV PS 12-12-2016 Geldhof, J. Een partij had het over het derde kwartaal 

en de ander over het einde van het jaar, 

maar laten wij afspreken dat wij in de 

tweede helft van het jaar de evaluatie doen 

en er bij u op terugkomen. Wij vinden het 

ook fijn om te weten, want misschien 

moeten wij bijsturen en het is ook input 

voor de Omgevingsvisie, waarbij wij kijken 

of deze werkwijze een goede en werkbare 

situatie is. Het is zeer behulpzaam als 

input voor de Omgevingsvisie, dus die 

evaluatie kan ik u toezeggen. 

 

 


